

A close-up photograph of a bouquet of pink and white flowers, possibly peonies, arranged in a dark, textured vase. The flowers are in full bloom, with many layers of petals. The background is dark and out of focus.

PKZ Men & Women

PKZ

Letzte Woche eröffneten gleich zwei neue Stores von PKZ ihre Tore: PKZ Men & Women in Spreitenbach und PKZ Men in Luzern.

Beide Projekte wurden von Interstore Design konzeptionell entwickelt und in Zusammenarbeit mit Schweitzer Project und Interforce realisiert.

Last week two new PKZ stores were opened: PKZ Men & Women in Spreitenbach and PKZ Men in Luzern.

Both projects were designed by Interstore Design and realized in collaboration with Schweitzer Project and Interforce.

We think retail!



PKZ

SPREITENBACH

In Spreitenbach wurden das neue Konzept für PKZ Men & Women zum ersten Mal auf einer Fläche gemeinsam integriert. Eingebunden im Shopping Center Shoppi Tivoli präsentiert sich der Store auf einer Fläche von 635m².

Die beiden ursprünglichen Designs, erstmalig in Bern und in Zürich gezeigt, wurden hier rolloutfähig umgesetzt und mit neuen Elementen ergänzt. So wurden beispielsweise auch Metallrahmen aus dem Bereich Men im Bereich Women integriert. Eine klare Trennung zwischen den beiden Bereichen erfolgt durch die Farbwahl: Bei den Herren wird stärker auf dunkles Holz gesetzt, während es bei den Damen weichere und hellere Töne sind.

Stärker als bisher wird der Fokus auch auf die Accessoires gelegt; diese findet man in den hohen Möbeln im Mittelraum, sowie in den neu gestalteten treppenförmigen Gondeln. Wohlfühlambiente, gemischt mit einer modernen und urbanen Atmosphäre, weckt die Freude an der Mode. An den Style Pad Lounges kann sich der Kunde zudem auch instore bequem über die gesamte Mode bei PKZ informieren.

In the store in Spreitenbach the new concepts for PKZ Men & Women are shown together on one sales floor for the first time. Integrated in the Shopping Center Shoppi Tivoli, the store covers an area of 635m².

Both original designs – initially shown in Bern and Zurich – were implemented in a roll-out capable manner and complemented with various new elements. For example, the same metal frames as in the menswear department was also used for the womenswear. The difference in mood lies in the coloring: dark wooden furniture for menswear and soft, light colors for womenswear.

Accessories are more in the center of attention than before; they are now shown in some high pieces of furniture in the center of the store as well as in newly designed staircase-shaped gondolas. The comfortable ambience, combined with a contemporary and urban atmosphere, inspires passion for fashion. The Style Pad Lounges give costumers an additional possibility to catch up on the whole range of PKZ fashion.





paul kehl













PKZ LUZERN

Mitten in der Luzerner Innenstadt eröffnete ein weiterer PKZ Men: Ein Einkaufserlebnis für den urbanen Mann.

Über 3 Stockwerke erstreckt sich der neu gestaltete Store. Jedes Stockwerk wurde individuell gestaltet und vermittelt eine sehr persönliche und einzigartige Atmosphäre. Von Young Fashion und Jeans im Untergeschoss bis zu Casual im Erdgeschoss und Business im Obergeschoss findet man hier in Sachen Mode alles für den Mann. Holzlamellenwände im Untergeschoss setzen ein Highlight in der Jeansabteilung. Wie auch in Spreitenbach wurde hier das neue Konzept der dunklen Holzschränke umgesetzt, sowie Style Pad Lounges integriert, die dem Kunden die neusten Trends von PKZ aufzeigen.

Das Gesamthaus wurde komplett renoviert inklusive Boden, Anpassungen der Decke und dem Licht. Die gesamten Arbeiten haben nur 4 Wochen gedauert – bereits seit letztem Mittwoch kann wieder eingekauft werden.

Situated in the centre of Luzern, another PKZ Men store opened its doors: a shopping experience for the urban man.

The newly designed store stretches across 3 floors. Each level has been designed individually and has a very personal and unique ambience. From young fashion and jeans wear on the ground floor to casual wear on the first floor and business wear on the upper floor, you can find every kind of fashion the urban man desires. Wooden slat walls on the ground floor are a highlight in the jeans department. Just as in Spreitenbach, this store has the new design with dark wooden furniture and Style Pad Lounges so that customers can catch up on the latest PKZ trends.

The whole building has been completely renovated including the flooring, alterations of the ceiling and lighting. The entire reconstruction phase took only 4 weeks – since last Wednesday the store has been inviting you again to immerse yourself in the PKZ fashion world.



schweitzer





pa
PAKKEH







We think retail!

schweitzer

Industriezone 7/9, I-39025 Naturns
info@schweitzer-group.com, schweitzer-group.com
